



YSP-CU4300/YSP-CU3300

English

Additional Features

- ❑ The transmission of 4K (60 Hz and 50 Hz) signals via HDMI cables is now possible.
- ❑ The Eco function (page 41 in the Owner's Manual) can be set to one of the following three options.

	ECO OFF	ECO 1	ECO 2
This unit automatically turns off when no operations are performed for the specified period of time.	—	8 hours	3 hours
This unit automatically turns off automatically when there has been no audio from the playback device for the specified period of time.	—	20 minutes*	
This unit automatically turns off when this unit is set to output audio from the TV with the HDMI control function.	—		○
The front panel display turns off, and the brightness of STATUS and SURROUND indicators is minimized.	—		○
This unit automatically turns on when the iPod to which the YIT-W12TX is connected starts playing.	This unit turns on in accordance with the iPod INTERLOCK setting (page 64 in the Owner's Manual for North America model, or page 66 in the Owner's Manual for other models).		—

* When YIT or HDMI1-4 is selected as the input source.

Switching the Eco function setting

Press the ECO key repeatedly.

The setting changes as follows: ECO OFF → ECO 1 → ECO 2 → ECO OFF
ECO 1 is the default setting for U.K. model, and ECO OFF for other models respectively.

- ❑ **Standby Power Consumption values have been changed (for U.K. and European models).**

Standby power consumption

HDMI Control off and iPod Interlock off	0.4 W
HDMI Control on and iPod Interlock off	1.3 W
HDMI Control off and iPod Interlock on	1.2 W
HDMI Control on and iPod Interlock on	2.1 W

日本語

機能追加のお知らせ

- ❑ HDMI 端子による 4K (60 Hz、50 Hz) 信号の伝送が可能になりました。
- ❑ エコ機能 (取扱説明書: 39 ページ) は、以下の 3 種類の設定からお選びいただけるようになりました。

	ECO OFF	ECO 1	ECO 2
無操作状態で一定時間が経過すると、自動的にスタンバイ状態になる	—	8 時間	3 時間
音声入力がない状態で一定時間が経過すると、自動的にスタンバイ状態になる	—	20 分*	
HDMI コントロール機能で音声をテレビから出力するように設定すると、自動的にスタンバイ状態になる	—		○
フロントパネルディスプレイを消灯し、STATUS 表示と SURROUND 表示の明るさを最小にする	—		○
トランスミッターにセットした iPod で再生を始めると、自動的に電源オン状態になる	「インターロック」(64 ページ) の設定に従う		—

* 入力が YIT または HDMI1-4 の場合。

エコ機能の種類を切り替える

リモコンの ECO キーを繰り返し押す。

ECO OFF (初期設定) → ECO 1 → ECO 2 → ECO OFF の順に切替わります。

中文 其他功能

- 已可通过 HDMI 缆线传输 4K (60 Hz 和 50 Hz) 信号。
- Eco 功能 (使用说明书的第 41 页) 可设置为以下三种选项之一。

	ECO OFF	ECO 1	ECO 2
如果特定的一段时间内未执行任何操作, 则本机将自动关闭。	—	8 小时	3 小时
如果特定的一段时间内播放设备没有播放音频, 则本机将自动关闭。	—	20 分钟*	
如果将本机配置为使用 HDMI 控制功能输出电视中的音频时, 则本机将自动关闭。	—		○
如果前面板显示屏关闭, 则会最大程度地减小 STATUS 和 SURROUND 指示灯的亮度。	—		○
在播放连接到 YIT-W12TX 的 iPod 上的内容时, 本机将自动打开。	本机依照 iPod INTERLOCK 的设置 (北美机型使用说明书的第 64 页, 或其他机型使用说明书的第 66 页) 而打开。		—

*当选择 YIT 或 HDMI1 - 4 为输入源时。

切换 Eco 功能设置

重复按 ECO 键。

设置变更如下: ECO OFF → ECO 1 → ECO 2 → ECO OFF
ECO 1 是英国机型的默认设置, ECO OFF 则对应其他机型。

한국어 추가 기능

- HDMI 케이블을 통한 4K(60 Hz 및 50 Hz) 신호의 전송이 이제 가능해졌습니다.
- 에코 기능(사용 설명서 41 페이지)을 다음 세 가지 옵션 중 하나로 설정할 수 있습니다.

	ECO OFF	ECO 1	ECO 2
지정된 시간 동안 아무런 조작도 하지 않으면 본 기기가 자동으로 꺼집니다.	—	8 시간	3 시간
지정된 시간 동안 재생 장치로부터 아무런 오디오 입력이 없으면 본 기기가 자동으로 꺼집니다.	—	20 분 *	
HDMI 제어 기능을 사용하여 TV에서 오디오를 출력하도록 설정하면 본 기기가 자동으로 꺼집니다.	—		○
전면 패널 디스플레이가 꺼지고 STATUS 및 SURROUND 표시등의 밝기가 최소화됩니다.	—		○
YIT-W12TX가 연결된 iPod이 재생을 시작하면 본 기기가 자동으로 켜집니다.	본 기기는 iPod INTERLOCK 설정에 따라 전원이 켜집니다 (북미 모델은 사용 설명서의 64 페이지, 기타 모델은 66 페이지 참조).		—

*YIT 또는 HDMI1-4가 입력 음원으로 선택되어 있는 경우.

에코 기능 설정 전환

ECO 키를 반복적으로 누릅니다.

설정이 다음과 같이 바뀝니다: ECO OFF → ECO 1 → ECO 2 → ECO OFF
ECO 1은 영국 모델의 기본 설정값이고, ECO OFF는 기타 모델의 기본 설정값입니다.